
 

Protokół z XLVII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka  

z dnia 17 października 2018 r. 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14.00 do 1600. 

Wzięło w niej udział 14 radnych, 9 pracowników urzędu gminy oraz 7 zaproszonych gości. 

 

Sesji przewodniczył p. Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy, powitał wszystkich 

obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, wobec 

czego rada może podejmować prawomocne uchwały.   

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Aleksander Hamerla 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne:  

1) Otwarcie obrad XLVII sesji Rady Gminy. 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018 w tym o 

wynikach egzaminów w szkołach prowadzonych przez gminę. 

3. Podjęcie uchwał:  

1) zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zławieś Wielka na lata 2011-2032, 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2018 rok, 

3) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Zławieś Wielka, 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w centralnej części 

miejscowości Toporzysko – gmina Zławieś Wielka, 

5) w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w 

miejscowościach: Czarne Błoto, Toporzysko oraz Górsk – gmina Zławieś 

Wielka, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

4. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

Ad. 1.  

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wobec powyższego wypełnienia pkt 

1 i 2 spraw organizacyjnych zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił żadnych wniosków.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  



Ad. 2  

Pani Alina Khalaf – inspektor ds. Oświaty omówiła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2017/2018 w tym o wynikach egzaminów w szkołach 

prowadzonych przez gminę. Informacja w załączeniu. 

W temacie wypowiadali się dyrektorzy szkół. 

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy podziękował i powiedział, że szkoły 

bardzo się starają, a wyniki w naszej gminie są całkiem niezłe.  

Ad. 3  

Pani Justyna Brzozowska – skarbnik  gminy zgodnie z uzasadnieniem do uchwał omówiła 

zmiany w budżecie oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy, które ściśle się ze sobą 

wiążą. 

Radni nie mieli pytań do omawianych projektów uchwał.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

W wyniku głosowania  

Uchwała Nr XLVII/324/2018 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011-2032 

 

została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zadać pytanie do zmian w budżecie. Nikt z radnych 

nie zgłosił się. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 

Uchwała Nr XLVII/325/2018 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2018 

rok 

została przyjęta jednogłośnie.  

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie projektu w 

sprawie uchwalenia zmiany studium. 

Pan Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego wyjaśnił, że jest to uchwała 

kończąca procedurę zmiany studium i dotyczy ona obszaru znajdującego się w Pędzewie. 

Przypomniał jego lokalizację.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie mieli pytań do projektu uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania 

Uchwała Nr XLVII/326/2018 

w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zławieś Wielka 

Została przyjęta przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się. 

Pan  Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego powiedział, że kolejna 

uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia mpzp. w miejscowości Toporzysko 

rozpoczyna procedurę sporządzania planu miejscowego. Przedstawił radnym obszar, który ma 

zostać objęty planem. 

Radni nie mieli pytań do projektu. 



W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVII/327/2018 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w centralnej części miejscowości Toporzysko – 

gmina Zławieś Wielka, 

Została przyjęta jednogłośnie. 

Kolejna uchwała w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w miejscowościach: Czarne 

Błoto, Toporzysko oraz Górsk – gmina Zławieś Wielka została omówiona przez Pana Pelca 

zgodnie z uzasadnieniem do uchwały. Niestety nie udało się uzgodnić terenu w Toporzysku i 

nie może on zostać objęty ww. planem miejscowym, dlatego zmienia się również tytuł uchwały.  

Radni nie mieli pytań do uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVII/328/2018 

w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w miejscowościach: Czarne 

Błoto, Toporzysko oraz Górsk – gmina Zławieś Wielka 

Została przyjęta jednogłośnie. 

Pani Alina Khalaf – Inspektor ds. Oświaty wyjaśniła, że kolejna uchwała jest następstwem 

wniosków zgłaszanych przez radnych oraz rozmów w sprawie wynagrodzeń dyrektorów szkół, 

którzy często mieli wynagrodzenie niższe od nauczycieli. Na podstawie uzasadnienia omówiła 

uchwałę. 

Z sali obrad o godz. 15.18 wyszedł Radny Janusz Błędowski. 

Radni nie wnosili uwag do projektu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  

Uchwała Nr XLVII/329/2018 

zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

Została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 4 

Pan Jan Surdyka – wójt przedstawił informację o pracach między sesjami. Informacja w 

załączeniu do protokołu. 

Ad. 5 

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za 

współpracę w mijającej kadencji. Powiedział, że jest to być może ostatnia sesja w tym składzie. 

Radnym, którzy kandydują życzył powodzenia, a tym, którzy zdecydowali się nie kandydować 

życzył powodzenia w życiu osobistym. 

Ad. 6. 

Pan Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że tematy sesji zostały 

wyczerpane i o godz. 16.00 zamknął obrady. 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy  

Sylwia Suduł       Piotr Pawlikowski 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


